

January 2, 2026

Re: Lawrence Hardware and Gallery Specialty Hardware –Pricing Adjustments

Dear Valued Customer,

Thank you for your partnership and continued support of our brands. We remain strongly committed to providing the best solutions, quality, service levels, and consistent lead times.

As we continue to monitor developments during this rapidly evolving period, we want to keep you informed. On [December 12, 2025](#), the [Government of Canada](#) announced new trade and tariff measures, including the introduction of a 25% global tariff on steel derivative products. These measures, combined with ongoing cost pressures and supply chain challenges continue to create headwinds for our organization. To maintain the quality and service levels you expect, we will implement the annual price increase supplemented by a tariff pricing adjustment.

Effective February 2, 2026, we will implement a 3% Tariff Pricing Adjustment, and the 2026 price book will incorporate the following list price changes:

| Brands | % of increase (average)* |
|----------------------------|-------------------------------------|
| Lawrence Hardware | 3% |
| Gallery Specialty Hardware | 6% |

*Percentages shown are averages for each brand. Percentages may vary at the series level and may be higher, lower or remain unadjusted.

Please note the following:

- Orders received before February 2, 2026 will be invoiced at current list prices.
- Orders received on or after February 2, 2026, will be subject to the 3% tariff list pricing adjustment, applied on top of the applicable List Price.

The 2026 Price Books for Lawrence Hardware and Gallery Specialty Hardware, effective February 2, 2026, will be available electronically in the brand website libraries by January 23, 2026. If you have any questions, please contact your sales representative. We will continue to monitor the trade environment, update and communicate as needed.

Sincerely,
Roy Park
Country Manager ASSA ABLOY Canada

2 janvier 2026

Objet : Lawrence Hardware et Gallery Specialty Hardware - Ajustements de Prix

Cher précieux client,

Merci pour votre partenariat et votre soutien continu de nos marques. Nous restons fermement engagés à fournir les meilleures solutions, la meilleure qualité, les meilleurs niveaux de service et des délais de livraison constants.

Alors que nous continuons à surveiller les développements pendant cette période en évolution rapide, nous voulons vous tenir informé. Le [12 décembre 2025, le gouvernement du Canada](#) a annoncé de nouvelles mesures commerciales et tarifaires, y compris l'introduction d'un tarif mondial de 25% sur certains produits dérivés de l'acier, à compter du 26 décembre 2025. Ces mesures, combinées aux pressions constantes sur les coûts et aux défis liés à la chaîne d'approvisionnement, continuent de créer des obstacles pour notre organisation. Afin de maintenir les niveaux de qualité et de service que vous attendez, nous mettrons en œuvre l'augmentation annuelle des prix, complétée par un ajustement tarifaire.

À compter du 2 février 2026, nous procéderons à un Ajustement Tarifaire de 3%, et le livre de prix de 2026 intégrera les modifications de prix suivantes :

| Marques | % d'augmentation (moyenne)* |
|-----------------------------------|--------------------------------|
| Lawrence Hardware | 3% |
| Gallery Specialty Hardware | 6% |

*Les pourcentages indiqués sont des moyennes pour chaque marque. Les pourcentages peuvent varier au niveau de la série et peuvent être plus élevés, plus bas ou rester non ajustés.

Veuillez noter ce qui suit :

- Les commandes reçues avant le 2 février 2026 seront facturées aux prix courants.
- Les commandes reçues à compter du 2 février 2026 seront soumises à l'ajustement tarifaire de 3%, appliqué en plus du Prix Catalogue applicable.

Les Livres de Prix 2026 pour Lawrence Hardware et Gallery Specialty Hardware, en vigueur à compter du 2 février 2026, seront disponibles électroniquement dans les bibliothèques du site Web de la marque d'ici le 23 janvier 2026. Si vous avez des questions, veuillez contacter votre représentant des ventes. Nous continuerons à surveiller l'environnement commercial, à mettre à jour et à communiquer au besoin.

Sincères salutations,
Roy Park
Gestionnaire Pays ASSA ABLOY Canada